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Værløse marts 2023 

 

Referat af bestyrelsesmøde marts 2023 

Mødet blev afholdt den 22. marts 2023 kl. 17 – 17:45 hos Sjøberg. 

Til stede: Sjøberg, Christoffer, Mikkel, Birgitte (referent) 

Afbud: Simpson 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet lægges på foreningens hjemmeside 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen konstituerede sig som 2022: 

Thomas Sjøberg: Næstformand og kasserer 

Mikkel Zimmermann: Containeransvarlig 

Christoffer Bovbjerg: Ansvarlig for sociale arrangementer 

Thomas Simpson: Hjertestarteransvarlig 

Birgitte Georg: Formand og sekretær 

 

Birgitte sørger for underskrifter og for at udsende referat fra generalforsamlingen samt 

regnskabet for 2022 og budget for 2023. 

 

3. Status på containere 
Mikkel rykker City Container for indgåelse af aftale om 4 opsætninger af 7 containere i 

2023, så datoerne kan blive meldt ud. Mikkel kontakter desuden Skovhuset for 

faktura fra årets generalforsamling 

4. Sommerfest og sankthans 
Vi fastsætter datoen til 26. august. Den bliver meldt ud, når vi udsender referat m.v. 

fra generalforsamlingen.  

Alle sørger for at have relevante tilbud til sommerfesten klar til mødet i maj. 

Opgavefordeling fra 2022 bibeholdes. Dvs.: 

Sjøberg står for pølser, grill, øl og sodavand samt accept fra beboerne på 

Søndergårdvej mellem Hylde- og Højdevej. 

Simpson sørger for hoppeborg og popkornmaskine, samt undersøger 

”forsikringsspørgsmålet”.  

Christoffer sørger for indbydelse og telt (6 x 10 m)  

 

Birgitte sørger for tilsagn fra FDF for brug af deres grund i forbindelse med sankthans, 

samt spørger om området har været brugt siden sidste år.  
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6. Eventuelt. 
Birgitte nævner information fra medlem om, at nylagte fliser er mere glatte end gamle 

pga. finere betonblanding. Mikkel vil nævne det, når han henvender sig til 

Driftsgården. 

Mikkel kontakter også Driftsgården for at høre om badebroen bliver rettet op og til 

rensning af risten forenden af Elmevej (det sidste er tilføjet efter mødet) 

Birgitte tager kontakt til VAB for at høre, om de har glemt vedligeholdelsen af deres 

stier ned mod søen, og følger også op mht. beplantningen ved Ydungård, hvis den 

ikke bliver etableret. 

7. Næste møde. 
23/5 kl. 17 hos næstformanden. 


